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FORMULIER (BEANTWOORDING) RAADSVRAGEN  

                
 
Datum vraag : 15 oktober 2020 
Datum beantwoording : 02 november 2020 
Soort :  Schriftelijk te beantwoorden 
Vragensteller   : Marcel Pluim (CDA) 
Onderwerp   : Stand van zaken WA-Hoeve 
 

 
Schriftelijke vragen van het CDA over de stand van zaken WA-Hoeve in Den Dolder ter griffie 
ingekomen op 15 oktober 2020.  
 
Vragen: 
 
1. In het leefbaarheidsonderzoek WA Hoeve wordt gesproken dat het uitgangspunt is dat alle 

gebouwen die deel uit maken van de zorgkern van Altrecht en Fivoor rond 2025 zijn gesloopt dan 
wel her ontwikkeld. Is 2025 nog steeds realistisch, er wordt ook al gesproken over 2027. Klopt dit? 

 
Antwoord: 
Ten tijde van het opstellen van de gebiedsvisie voor de WA-Hoeve (vastgesteld door de 
gemeenteraad in januari 2017) was het uitgangspunt dat Altrecht uiterlijk per 2025 de WA-Hoeve zou 
verlaten. Dit vertrek was en is afhankelijk van de uitplaatsing van onder andere Fivoor. Op dit moment 
bekijkt Altrecht de opties voor een eventuele uitplaatsing. Uiterlijk 1 januari 2021 geeft Altrecht 
zekerheid of zij het terrein volledig gaat verlaten en zo ja wanneer. Op dit moment hanteert Altrecht 1 
januari 2027 als uiterste vertrekdatum van Fivoor van de WA-Hoeve. 
 
2. Klopt het dat de verplaatsing van Fivoor voor een vertraging zou kunnen zorgen? 
 
Antwoord: 
Ja, dat klopt. Mocht Fivoor niet of later vertrekken dan heeft dit gevolgen voor de (planning van de) 
herontwikkeling. 
 
3. Kunt u de raad informeren middels een raadsinformatie brief over de stand van zaken WA- hoeve 

inclusief status en planning. 
 
Antwoord: 
Een raadsinformatiebrief over de stand van zaken van de ontwikkeling van de WA-Hoeve is in 
voorbereiding. Naar verwachting ontvangt de raad deze begin december. 
 
 


